



الدار العقارية راعياً رسمياً لفريق الإمارات للدراجات

- شركة التطوير العقاري الرائدة في أبوظبي تدعم الفريق الرياضي الإماراتي ضمن جهودها لتعزيز تبني أسلوب حياة صحي ونشط عبر مجتمعاتها في أبوظبي

أبوظبي- الإمارات العربية المتحدة، 12 يناير 2021: أعلنت شركة الدار العقارية ("الدار") عن رعايتها الرسمية لفريق الإمارات للدراجات، الفريق الوطني الإماراتي لمنافسات الدراجات على الطرق. وتأتي اتفاقية الرعاية الرسمية لمدة ثلاث سنوات كجزء من جهود المسؤولية الاجتماعية في شركة الدار الرامية إلى تعزيز الوعي ونشر ثقافة تبني أسلوب حياة صحي ومستدام عبر مجتمعاتها.

وكان فريق الإمارات قد حقق نجاحاً دولياً لافتاً خلال تجارب السباقات الكبرى وسباقات الدراجات على الطرق، وسيجري الفريق تدريباته في مواقع مختلفة في دولة الإمارات طوال شهر يناير، بما في ذلك أبوظبي والعين. وقد شهد الفريق في غضون أربع سنوات تحولاً بارزاً من فريق صاعد إلى مؤسسة عالمية المستوى فازت بأهم وأضخم سباقات الدراجات في العالم عن طريق نجم الفريق الدراج تادي بوجاتشار الذي فاز بجولة فرنسا.

وستساهم الدار من خلال هذه الرعاية في تعزيز مكانة دولة الإمارات التنافسية على خارطة الرياضة العالمية، فيما تدعم هذه الخطوة أيضاً جهود الشركة المستمرة لنشر ثقافة الحركة والنشاط وتبني نمط حياة صحي عبر محافظتها المتنوعة من وجهات التسوق والمجتمعات السكنية والمدارس.

وفي هذا الصدد، قال جريج فيور، الرئيس التنفيذي للشؤون المالية والاستدامة في شركة الدار: "إن اتباع أسلوب حياة نشط أمر بالغ الأهمية لتعزيز مستويات الصحة العامة والرفاهية لمجتمعاتنا في المواقع الرئيسية في أبوظبي على المدى البعيد، لذا نسعى باستمرار إلى تحقيق تأثير إيجابي يرتقي بحياة أفراد المجتمع. ويشكل المجهود الرائع والتقاني الذي أظهره فريق الإمارات للدراجات نموذجاً يحتذى به للجميع، لذلك تفخر الدار بدعم فريق الدراجات الذي يمثل دولة الإمارات أفضل تمثيل على الساحة الرياضية العالمية".

من جانبه، قال مورو جيانيتي، مدرب فريق الإمارات للدراجات: "تثبتت شركة الدار دائماً التزامها الراسخ برعاية مجتمعاتها والحفاظ على رفاهية وصحة أفراد المجتمع، مما يرتقي بمستوى جودة المعيشة في أبوظبي. ونحن نتطلع قداماً إلى العمل مع الدار لتشجيع شريحة أوسع من الناس على الحركة والنشاط وممارسة الرياضات المختلفة مثل ركوب الدراجات".

وتمتلك الدار العقارية سجلاً متميزاً في مجال دعم الفعاليات الرياضية عالمية المستوى التي ترسخ مكانة أبوظبي الرائدة كوجهة مثالية وشريك عالمي متميز للأحداث رفيعة المستوى. وتشمل هذه الجهود اتفاقية الشراكة الاستراتيجية التي وقعتها الدار مع الأولمبياد الخاص الإماراتي، والرعاية الرسمية لدوري "أبوظبي تي 10 للكريكيت" فضلاً عن دعم الاستضافة المتميزة لفعاليات "جزيرة النزال من يو إف سي" في العام 2020.

كما تضطلع الدار العقارية بدور محوري في تطوير مجتمعات صحية تتبع أسلوب معيشة حيويًا ونشطاً، وذلك من خلال بناء مشاريع عالية الجودة تضم مجموعة واسعة من المرافق التي تدعم نهج الحياة الصحي مثل مسارات ركوب الدراجات والجري وصالات الألعاب الرياضية، مما يدعم استراتيجية أبوظبي الرامية إلى الارتقاء بنمط المعيشة وتعزيز جودة الحياة في الإمارة.

-انتهى-

للمزيد من المعلومات يرجى الاتصال على الأرقام التالية:

التواصل الإعلامي:

عبيد اليماحي

سارة عبدالباري

شركة الدار العقارية

برنزويك غلف

+971 2 810 5555

+971 4 560 9638

ALDAR@brunswickgroup.com

حول شركة الدار

تُعتبر شركة الدار رائدةً في مجال تطوير وإدارة واستثمار العقارات في أبوظبي، حيث أنها تمتلك سجلاً حافلاً بالمشروعات الاستثنائية وهو ما يضعها في صدارة المطورين العقاريين في دولة الإمارات والشرق الأوسط.

ومنذ انطلاق عملياتها في 2005، تواصل شركة الدار العقارية تشكيل المشهد العمراني لأبوظبي، عاصمة دولة الإمارات، علاوةً على مشروعات فريدة في مناطق أخرى بالإمارة.

تُركز شركة الدار على تطوير مشروعات مبتكرة مثل مبنى HQ في شاطئ الراحة والذي اكتسب شهرةً عالمية بفضل تصميمه الاستثنائي، وأبراج البوابة في جزيرة الريم، وحلبة مرسى ياس التي تستضيف سباقات الفورمولا 1 في جزيرة ياس.

أسهم شركة الدار العقارية مُدرجة في سوق أبوظبي للأوراق المالية (رمز التداول ALDAR:UH)، وتحقق أعمال الشركة أرباحاً وإيرادات متكررة مستقرة، وتمتلك قاعدة واسعة ومتنوعة من المساهمين. تتبني شركة الدار العقارية أفضل معايير الحوكمة المؤسسية، وتلتزم بإدارة عمليات مستدامة على الأمد الطويل حرصاً منها على تحقيق قيمة مُضافة لمساهميها بشكل مستمر.

تواصل شركة الدار تطوير وجهات سياحية وتوفير نمط حياة معاصر يثري تجربة سكان وزوار إمارة أبوظبي، وتقوم بدور حيوي في تطوير وجهات تسوق بمستويات عالمية مثل (ياس مول)، ومؤسسات تعليمية بمعايير دولية عبر أكاديميات الدار، ومناطق ترفيه متميزة مثل حلبة مرسى ياس، فضلاً عن المرافق المميزة في محفظتها من العقارات السكنية والتجزئة والفندقية والمكاتب التجارية.

تتنبئ شركة الدار رؤية طموحة حيث تسعى لأن تكون المطور العقاري الأكثر موثوقية عبر توفير أسلوب حياة لا يُضاهى في أبوظبي وخارجها.

للمزيد من المعلومات حول شركة الدار العقارية، يُرجى زيارة الموقع: www.aldar.com ، أو متابعة صفحاتنا على:





PRESS RELEASE

Aldar becomes official sponsor of UAE's national cycling team

- The emirate's leading property developer supports UAE sports team to promote active and healthy lifestyles throughout its Abu Dhabi communities

Abu Dhabi – UAE, 12 January 2021: Aldar Properties ('Aldar') has announced its sponsorship of UAE Team Emirates, the UAE's competitive road cycling team. The three-year sponsorship agreement is in line with Aldar's social responsibility efforts by advocating for healthy and sustainable living across its communities.

UAE Team Emirates, who have seen international success at major time trials and road races, will be training at various locations across the emirates throughout January, including Abu Dhabi and Al Ain. In four years, UAE Team Emirates has moved from being a start-up cycling team to a world class organisation that has won the biggest bike race in the world with its star rider, Tadej Pogacar, at the Tour de France.

With this sponsorship, Aldar reinforces the UAE's competitive position on the global sports stage. It also contributes to the company's ongoing efforts to promote an active lifestyle across its portfolio of retail spaces, residential communities, and schools.

Greg Fewer, Aldar Chief Financial and Sustainability Officer, said: "Leading an active lifestyle is crucial to the long-term health and wellbeing of all the communities that we have created in Abu Dhabi's prime locations – we are constantly looking to have a positive impact on society. The hard work and dedication shown by UAE Team Emirates sets a great example for all, which is why Aldar is proud to support the cycling team representing the UAE on the global stage."

Mauro Gianetti, UAE Team Emirates Principal, said: "Aldar has shown time and time again that they take the welfare of their communities seriously, which in-turn further increases the quality of living in Abu Dhabi. We look forward to working with them to get more people to take up sports such as cycling."

Aldar has a proven track record of supporting world-class sporting events that position Abu Dhabi as an ideal destination and global partner to high-profile events. This includes Aldar's strategic partnership agreement with Special Olympics UAE, becoming a title sponsor of the Abu Dhabi T10, and supporting with the successful delivery of UFC Fight Island in 2020.

Aldar also plays a pivotal role in creating healthy and active communities through building high quality projects with a wide range of facilities, including cycling and jogging tracks, and gyms, which is in line with Abu Dhabi's strategy to enhance liveability and the quality of life in the emirate.

-ENDS-

For further information, please contact:

Media/IR**Obaid Alyammahi**

Aldar Properties

+971 2 810 5555

Joudi Issa

Brunswick

+971 2 234 4600

ALDAR@brunswickgroup.com**About Aldar**

Aldar Properties PJSC is the leading real estate developer in Abu Dhabi, and through its iconic developments, it is one of the most well known in the United Arab Emirates, and wider Middle East region.

From its beginnings in 2005 through to today, Aldar continues to shape and enhance the urban fabric of the UAE's Capital City in addition to other key areas of the Emirate.

Aldar develops exciting and innovative projects, such as the internationally recognized HQ building situated in the Al Raha Beach development, the Gate Towers in Shams Abu Dhabi on Al Reem Island, in addition to Yas Island's F1 circuit.

Aldar's shares are traded on the Abu Dhabi Securities Exchange (Stock quote: ALDAR:UH), and is a profitable, cash generative business that provides recurring revenues, and benefits from a diverse and supportive shareholder base. Aldar operates according to high standards of corporate governance and is committed to operating a long term and sustainable business in order to provide ongoing value for its shareholders.

Aldar seeks to create quality, comfortable, desirable destinations that enrich the lives of Abu Dhabi residents as well as tourists within the Emirate. Aldar is playing a leading role in the development and provision of world class retail - Yas Mall, international standard education through Aldar Academies, iconic entertainment venues such as the Yas Marina Circuit, and community amenities across its entire portfolio.

Aldar is driven by a vision to be the most trusted and recognized real estate lifestyle developer in Abu Dhabi and beyond.

For more information on Aldar please visit www.aldar.com or follow us on:

